Special Power of Attorney and Signature Authorization

I, the Undersigned, Masaood Ahmed Mohamed Al Masaood Al Mehairbi, a UAE national and holder of National ID Number 784196842807099, being the Chairman of the Al Masaood Bergum LLC, a company registered under the License No. (CN 1031924) issued by the Department of Economic Development Abu Dhabi pursuant to the Company Memorandum of Association as attested under No. (1703005795) dated 20/4/2017.

Hereby authorize and constitute Mr. Aslam Ali Puthiya Kamma Veethil Ali, Indian national holding UAE Emirates ID number :784197541743502 to do the following acts and things duly and according to the company's internal policy and in its interest:-

To complete transactions, submit applications and correspondences, represent the company and its branches in and outside the United Arab Emirates and its branches and sign on behalf of the company before all departments, ministries, authorities, governmental and semi-governmental bodies and before companies, institutions, bodies and individuals, including, but not limited to, the Municipal Department, the Documentation Department of the Ministry of Human Resources and Emiratization, the Ministry of Interior, the Ministry of Foreign Affairs,

توكيل خاص واعتماد توقيع

أنا الموقع أدناه/ مسعود احمد محمد المسعود المسعود المحيري ، إمارات المحيري ، إمارات الجنسية هوية رقم 784196842807099 حصفتي رئيس مجلس إدارة شركة المسعود برغوم ذم مشركة مرخصة بالرقم 1031924 صادر عن دائرة التنمية الاقتصادية في أبوظبي، بموجب عقد تأسيس الشركة المصدق بالرقم 2017/4/20

نوكل السيد /اسلم على بوتيا كاما فيتيل على، هندى الجنسيه ويحمل بطاقة هوية الامارات رقم: 784197541743502 للقيام بالمهام التالية وفقا للأصول ولنظام الشركة الداخلي ومصلحتها:-

إنهاء المعاملات وتقديم الطلبات والمراسلات وتمثيل الشركة وأفرعها في دولة الامارات العربية وخارجها والتوقيع نيابة عنها أمام جميع الدوائر والوزارات والهيئات والشركات والأفراد والإدارات الحكومية وشبه الحكومية ولدى الشركات والمؤسسات والهيئات والأفراد وعلى سبيل المثال لا الحصر: لدى دائرة البلدية وقسم توثيق وزارة الموارد البشرية والتوطين ووزارة الداخلية والخارجية



the Ministry of Economy, the Ministry of Health, the General Health Authority, the Chamber of Commerce and Industry, the General Directorate of Residency and Foreigners Affairs, Abu Dhabi Tourism and culture Authority,

courts of all types and degrees, the Department of Traffic and Licensing the Ministry of Labor (to sign employment contracts, documents related establishment card(s) and all types of visas) and before police stations, Police G.H.Q, airports, ports, customs, Federal Tax Authority, post, Civil Defense, Department of Economic Development, the Center for Waste Management, Health Insurance, Critical Infrastructure & Coastal Protection Authority (CICPA), Procurement Department, **Emirates Telecommunications** Corporation (Etisalat), **Emirates** integrated Telecommunications Company (du), Water and Electricity Authority, Rental Dispute Settlement Committee, Reconciliation Committees, Abu Dhabi **Tourism** Authority, Oil **Facilities** Protection Department, insurance companies, guarantee companies, Emirates Identity Authority, etc. The Attorney-in-fact is also empowered to receive, deliver, submit and sign all applications, documents and transactions and carry out and renew registrations, licenses and applications.

The Attorney-in-fact is entitled to sign employment contracts, apply for, renew, receive and cancel visas, labor cards and residences, file and waive absconding reports against labors, transmigrate labor, sign powers of attorney and declarations of the Ministry of Human Resources and Emiratization, General Department of Residency and Foreigners Affairs, provide services

ووزارة الاقتصاد ووزارة الصحة والهيئة العامة للصحة وغرفة التجارة والصناعة والادارة العامة للإقامة وشئون الأجانب، هيئة أبوظبي. للسياحة والثقافة والمحاكم بجميع أنواعها ودرجاتها ودائرةالمرور والترخيص وزارة العمل (توقيع عقود العمل ومستندات بطاقة المنشأة وجميع أنواع التأشيرات) ولدى مراكز الشرطة والإدارة العامة للشرطة والمطارات والموانئ والجمارك والهيئة الاتحادية للضرائب والبريد والدفاع المدنى ودائرة التنمية الاقتصادية ومركز إدارة النفايات والضمان الصحي وإدارة حماية المنشآت والمرافق الحيوية ودائرة المشتريات ومؤسسة الإمارات للاتصالات وشركة الإمارات للاتصالات المتكاملة دو وهيئة الماء والكهرباء ولجنة فض المنازعات الإيجارية ولجان التوفيق والمصالحة وهيئة أبوظبي للسياحة وإدارة حماية المنشآت البترولية وشركات التامين وشركات الضمان وهيئة الإمارات للهوية... الخ واستلام وتسليم وتقديم كافية الطلبات والمستندات والمعاملات والتوقيع عليها والتسجيل وتجديد التسجيلات والتراخيص والطلبات.

التوقيع على عقود العمل وطلب التأشيرات والبطاقات والإقامات وتجديدها واستلامها وإلغاؤها والتعميم على العمال وفك التعميم وتسفيرهم وتوقيع وكالات وإقرارات وزارة الموارد البشرية والتوطين والإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب وتقديم الخدمات والتسجيلات للشركات وإدخال الهاتف والفاكس والإنترنت



and registrations to the Companies, procure utilities of telephone, fax, internet, electricity, water and other services, sign and cancel all relevant documents, and sign the undertakings and declarations relevant to this regard. This power of attorney is valid for 3 years as from attestation date unless cancelled prior to that date.

والكهرباء والمياه وغيرها من الخدمات والتوقيع على جميع المستندات الخاصة بذلك وإلغاء تلك الخدمات وتوقيع التعهدات والإقرارات بهذا الخصوص يسري هذا التوكيل لمدة ثلاث سنوات من تاريخ تصديقه من الكاتب العدل ما لم يلغى قبل ذلك التاريخ بسبب اخر.

Constituent

Masaood Ahmed Mohamed Al Masaood Al Mehairbi الموكل محمد المسعود المحيريي

Attorney-in-fact Signature Specimen



نموذج توقيع الوكيل







حائــرة الـقـضـــاء JUDICIAL DEPARTMENT

محضر تصديق رقم 1809003123 إنه في يوم الخميس الموافق 2018/03/22 م حضر لدي أنا/ راشد الخزيمي الكاتب العل مسعود احمد محمد المحيربي واخرون

وبعد استيفاء الإجراءات المقررة وسداد الرسم وقدره 500 درهم بموجب الإيصال رقم 1801009365301003642، قمت بالتصديق

